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Concept-notulen Algemene Ledenvergadering Vereniging Vrienden van het Beatrixpark, 25 mei 2023 

 

Aanwezig : 26 leden en 8 bestuursleden, te weten E. Luinge (voorzitter), M. Louisse (secretaris), B. van 

Beers, N.de Braak, J. Brillenburg Wurth, J. Hesseling, M. Munniksma en A.M. Raukema.  

 

 

Opening 

 

 

1. Presentatie  

Namens Kondor Wessels Vastgoed, licht hun architect met een presentatie de plannen toe van de 

twee appartementencomplexen (Habitat Royal) die op kavel 2 aan de rand van het park worden 

gebouwd. Aansluitend presenteert de landschapsontwerper van het planbureau Zuidas de plannen 

over de inrichting van de openbare ruimte rond de woontorens op de kavels 6/7 en kavel 2. De 

presentaties zijn terug te vinden op de site van de Vrienden van het Beatrixpark. (ik heb ze nog niet 

gekregen maar nu weer gevraagd. EL) 

Beide presentaties geven een goed beeld van de plannen en de consequenties daarvan. Elodie Luinge 

memoreert dat wat de vrienden betreft gecommuniceerd dient te worden dat deze gebouwen 

naast/aan het park worden gebouwd, en niet in het park; anders had er immers grondcompensatie 

moeten plaatsvinden. Hierover is wel verschil van mening, ook bij de leden.  

De leden krijgen de gelegenheid om te vragen over bijvoorbeeld de garage, de ingang daarvan en hoe 

de aanhechting van de gebouwen en hun directe omgeving (plint) aan het park en de openbare ruimte 

er uit gaat zien. De vragen worden enthousiast beantwoord.  

 

Korte pauze 

 

2. Mededelingen en ingekomen/uitgaande stukken  

Er zijn, behalve een afmelding, geen mededelingen. 

Elodie stelt de bestuursleden nog even kort voor en meldt dat penningmeester Tanneke den Blaauwen 

door ziekte verhinderd is.  

Omdat een van de leden van de kascommissie de vergadering eerder moet verlaten, wordt dit 

agendapunt naar voren gehaald en krijgt mw. Zuiderwijk nu het woord. Samen met dhr. Van der Wiele 

vormt zij de kascommissie. De controle vond plaats ten huize van de penningmeester. Er zijn 

steekproeven gedaan en kritische vragen gesteld. Het saldo staat daadwerkelijk op de bankrekening. 

Alle financiële administratie is correct. De vergadering wordt geadviseerd 

het bestuur decharge te verlenen.  

 

3. Concept notulen Algemene Ledenvergadering 31 mei 2022 

De voorzitter maakt een excuus; een van de presentielijsten was kwijt 

geraakt. Nu is - in overleg met notaris Van Helden - besloten dat er geen 

presentielijst met namen nodig is. Het aantal aanwezige leden volstaat. 
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Een van de leden heeft een verzoek of bestuurslid Joep Hesseling elke ledenvergadering kan afsluiten 

met een gedicht. Hij zegt dat toe.  

 

4. Jaarcijfers 

De voorzitter verwijst naar de uitgebreide toelichting op de jaarcijfers in de laatste nieuwsbrief en 

vraagt of er naar aanleiding daarvan nog vragen zijn. Een van de Vrienden vraagt naar het verschil is 

tussen de posten ‘betaalde contributies/donaties’ en ‘Artsenijhof en vrijwilligers’. Er zijn twee soorten 

betalingen die donaties heten, maar die te onderscheiden zijn: aan de vereniging, en van de vereniging 

aan externe partijen (bijvoorbeeld ArtZuid), of aan de vrijwilligers en de artsenijhof.  

Er is een vraag over rentespaarrekening; geantwoord wordt dat er verleden jaar geen sprake is 

geweest van rente, evenmin als het jaar ervoor.  

De vergadering verleent het bestuur décharge over het jaar 2022. 

 

5. Verslag kascommissie, benoeming nieuwe kascommissie 

Dit punt is gedeeltelijk naar voren gehaald en eerder besproken. De vergadering is verheugd te 

vernemen dat de kascommissie bereid is deze taak volgende jaar weer op zich te nemen. 

 

6. Begroting 2023 

Bij afwezigheid van de penningmeester licht de voorzitter de begroting toe.  

Zij meldt dat er geld is gereserveerd voor bomenbordjes: aanschaf nieuwe, om verloren gegane te 

vervangen en voor een nieuwe bomenkaart. Het wordt gezien als een mooie, waardevolle investering.  

De overweging om een tweede picknickbank aan te schaffen wordt besproken. De gemeente heeft op 

de grote weide nu twee picknickbanken geplaatst, de noodzaak is dus minder groot.  

 

Het bestuur stelt voor om € 15.000 te reserveren om het gebied ten zuiden van het oost-west fietspad 

op te knappen (daar waar nu het deel vernielde grote witte speelobject staat). 

De gemeente zal het vieze speelobject weghalen, maar wanneer is niet bekend. Het verwijderen 

bedraagt € 15.000 en in het bestemmingsplan noch in begroting is financiële ruimte om daarna het 

gebied weer op te knappen. Als Vrienden willen we graag meedenken en eventueel een bijdrage 

leveren. De vraag wordt gesteld hoe de leden daarover denken. De meningen zijn wat verdeeld; van 

terug naar de natuur, tot een kunstwerk of een sportveldje. Bestuurslid Brecht van Beers licht toe dat 

het gebruik van het park steeds toeneemt en het open terreintje een goede plek voor sporters zou zijn. 

Het ligt beschut, er staan lantaarnpalen. Een van de leden waarschuwt dat het wel openbare ruimte 

moet blijven en niet alleen voor aan sportclubjes moet worden gereserveerd. En dat de vereniging wel 

de regie over de inrichting moet houden. Bestuurslid Marleen Munniksma stelt voor het object onder 

zand tebedelven, dan te laten begroeien met wilde planten en er 

glijbaantjes langs aan te leggen. Het idee om dit onderwerp ter stemming 

voor te leggen als de contouren meer duidelijk zijn, wordt aangenomen. 

We komen er ook op terug in de najaarsnieuwsbrief. En de term 

‘reservering’ is daarom nu een betere aanduiding dan ‘bijdrage’. 

De begroting wordt – met inachtneming van het bovenstaande- 

aansluitend vastgesteld. 
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7. Kort verslag bestuursleden over ontwikkelingen in en rond het park 

Mirjam Louisse vertelt over de Artsenijhof. De leden worden hierover ook regelmatig geïnformeerd via 

de nieuwsbrief. Het jaarlijks uitje met de vrijwilligers kan gelukkig weer plaatsvinden. In de 

zomermaanden vinden op de eerste zondag van de maand weer goedbezochte rondleidingen plaats 

door de IVN-gidsen Henk Wolters en Mien Vermue. De contacten met het stadsdeel lopen als vanouds. 

Er wordt weer gecomposteerd, de buxushagen zijn vervangen door ilex, maar deze zijn helaas niet 

tijdig gesnoeid. Ze eindigt met een hulde aan alle vrijwilligers die de hof al decennia goed 

onderhouden.  

 

Jantien Brillenburgh Wurth licht de schoonmaakploeg, of Bea-dirtbusters toe. Zij maken eens per 

maand het park schoon, op vrijwillige basis. Er vinden veel illegale feesten plaats, vaak op 

zaterdagavond, en de feestgangers nemen dan hun afval niet mee. Ze vertelt over de BuitenBeter-app, 

die het verdient te worden gedownload om meldingen te maken van troep en overlast. Hoe meer 

meldingen er worden gedaan, des te sneller moet de gemeente ingrijpen, handhaven.  

 

Anne-MarikenRaukema vertelt over de Japanse Duizendknoopploeg. Vier jaar geleden dachten ze de 

woekeraar er met drie, vier jaar wel onder de knie te hebben, maar dat is niet gelukt. Er zijn wel ruim 

tien locaties in het park waar de plant terugkomt. Nieuwe vrijwilligers zijn erg welkom. Op de plaats 

waar Breevast gaat bouwen (kavel 6/7) heeft de gemeente de grond Duizendknoopvrij gemaakt. 

 

Brecht van Beers licht de situatie rond het erotisch centrum toe. De gemeente wil de Wallen 

gedeeltelijk verplaatsen, de gemeenteraad heeft eerder ingestemd met dit plan. Het idee is om een 

centrum te maken met honderd werkplekken voor prostituees en voorzieningen daaromheen, met 

name gerelateerde entertainment en horeca. In Noord is een mogelijke locatie gekozen en in Zuid 

twee: een bij het Now-hotel naast de RAI en een tegenover het Novotel bij de A10. Er worden 1,5 

miljoen bezoekers per jaar verwacht, waarvan slecht een klein deel voor de sekswerkers komt, de rest 

voor het randprogramma, met name horeca. De Vereniging is uitgenodigd door de gemeente om als 

betrokkene en deskundige op te treden en haar mening te geven. Het WOB-verzoek is mede door de 

Vrienden ondertekend. De stadsdeelbesturen en -commissies van Noord en Zuid hebben intussen een 

negatief advies gegeven. Burgemeester Halsema wil doorgaan met de marktconsultatie, al zijn er veel, 

ook grote partijen, erg tegen.  

Joep Hesseling meldt dat bestuursleden veel en goede contacten met de gemeente hebben, maar we 

zijn in een eerder stadium niet geconsulteerd over het eroscentrum. De 

leden zullen via de site van de Vrienden op de hoogte worden gehouden. 

 

Ingelast punt 

Henk Wolters heeft aangegeven te willen stoppen met de maandelijkse 

excursie in de Artsenijhof. Voorzitter Elodie Luinge vertelt in haar toespraak 

dat ze vaak het gevoel heeft gehad dat hij “van het Beatrixpark” is, in plaats 

van van het IVN. Ze kan niet genoeg benadrukken hoe blij de Vrienden met 
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zijn bijdragen zijn (geweest).  Daarom ontvangt hij de prestigieuze Vrienden-van-het-Beatrix-

Reigerspeld.  

Henk licht toe dat hij in 2005 is begonnen met vier keer per jaar een 

rondleiding, wat inmiddels is uitgegroeid tot twaalf keer per jaar. Deze 

voeren in de zomer door de Artsenijhof en in de winter langs de 

bomen. Een paar jaar geleden kwam hij een collega-gids tegen die op 

z’n 80e is gestopt, hij is die leeftijd inmiddels gepasseerd. De laatste 

jaren heeft hij Mien Vermue ingewerkt, zij neemt de excursies van hem 

over. Hij zal vaak nog in het park te zien zijn, maar niet meer als gids. 

Wolters bedankt het bestuur voor de ondersteuning, belangstelling en 

attenties. Mien Vermue stelt zich kort voor, ze heeft in 2016-2017 de 

IVN-opleiding afgerond en dankt Henk voor zijn lessen. 

 

8. Bestuurssamenstelling  

Vier bestuursleden (Tanneke den Blaauwen, Nahna de Braak, Elodie Luinge en Marleen Munniksma) 

zijn aan het einde van hun zittingstermijn, stellen zich opnieuw beschikbaar en worden voorgedragen 

voor herbenoeming. De vergadering gaat hiermee met applaus akkoord.  

Een nieuw aspirant-bestuurslid heeft een jaar meegelopen: Brecht van Beers. De vergadering stemt in 

met het benoemen van Van Beers tot bestuurslid. Zij zal samen met Elodie Luinge het 

(duo)voorzitterschap op zich nemen.  

 

 

Rondvraag en sluiting 

 

Niemand heeft vragen bij de rondvraag. Joep Hesseling leest een gedicht voor van Ivo de Wijs over de 

gierzwaluw. (zie hieronder)  

De voorzitter sluit de vergadering, dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en wenst eenieder wel 

thuis.   
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GIERZWALUW 

 

Wat zal ik van de gierzwaluw vertellen? 

De vogel die kan slapen in de lucht 

Die vóór de herfst ons koude land ontvlucht 

De vogel die de wind kan vergezellen 

Een prachtig dier 

 

Wat zal ik van de gierzwaluw vertellen? 

De vogel die tot diep in Afrika 

Zijn reizen maakt – de zomer achterna 

Die elke volle vaart nog kan versnellen 

Met kracht en zwier 

 

Wat zal ik van de gierzwaluw vertellen? 

Die ieder voorjaar boven mijn balkon 

Het feest viert van de ondergaande zon 

Met zacht gekrijs dat wonderwel wil zwellen 

Tot luid gegier 

 

Wat zal ik van de gierzwaluw vertellen? 

De vogel die de wind kan vergezellen 

Hij is weer hier! 

 

Ivo de WIJS: Vroege vogels Radioverzen 1994 


